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Z A P I S N I K  
SA VII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

ODRŽANE 04. LISTOPADA 2016.G.  
U GRADSKOJ VIJEĆNICI  
S POČETKOM U 9,00 SATI  

  
 
   
Sjednici nazočni: 
 
1.  Vesna Šonje Allena, predsjednica Gradskog vijeća  
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Marijan Badurina 
4. Aleksij Škunca 
5. Albert Semenčić 
6. Mariella Pehovac 
7. Robert Badurina 
8. Jurica Palčić 
9. Lukica Šuljić 
10. Valentina Tomulić Trgovčević 
11. Marin Lončarić 
 
Odsutni vijećnici: 
1. Anton Denona 
2. Ljubomir Kurilić 

 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu, pozdravila sve nazočne  i nakon što je 
prozivkom utvrđeno da je sjednici nazočno 11 vijećnika, pozvala gradonačelnika Anta Dabo 
da podnese izvješće o aktivnostima na području Grada od zadnje sjednice Gradskog vijeća. 
Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je najvažnije aktivnosti: 

- projekt aglomeracije ide po planiranom, slijedi izrada tendera i projekt bi početkom 
iduće godine trebao ići na javni natječaj, 

- ovih dana očekujemo suglasnost ministarstva za izmjene Prostornog plana i luku 
Novalja, 

- za projekte društveni dom Stara Novalja, crkva u Kustićima i uređenje gradske jezgre 
ovih dana bi trebali pristupiti potpisivanju ugovora sa izvođačima i krenuti u radove, 

- iz razgovora sa upravom HEP-a imamo informacije da je tender za zgradu gotov i da 
se pristupa natječaju te bi za cca 1,5 god trebali imati novu zgradu, 

- odlagalište otpada Caska ; u dinamici smo sanacije i računamo do kraja godine završiti 
dvije faze i nakon toga imamo i projekt sortirnice za koji imamo i građevnu dozvolu, 

- Caskin put; do kraja godine bi trebali krenuti u sanaciju, 
- Samorašnji put je veliki projekt i do iduće sezone ne može biti izveden, 
- imali smo posjet kineske delegacije u Novalji i dvoje mladih ljudi spremni su za 

prisustvovanje seminaru o zaštiti okoliša  u Kini, 
- proteklog vikenda održan je znanstveno stručni skup u Luni na temu Pametna lokalna 

samouprava, 
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- projekti za EU; danas imamo jedan Borovićevi stani za koji moramo dati suglasnost, a 
u idućoj godini bi trebali kandidirati projekt proširenja dječjeg vrtića za što imamo 
realne izglede i dosta bodova, 

- problem divljih odlagališta krupnog otpada; nema drugog načina nego kažnjavanje, 
proradile su i kamere i na taj način želimo rješiti problem odlaganja na za to 
nepredviđena mjesta. 

 
 
AKTUALNI SAT  
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Tempo katastarskih izmjera; bilo je rečeno da će se ekipirati komisija i svima je u 
interesu da se ubrza postupak? 

2. Pitanje zadovoljavanja tretmana logopeda u osnovnoj školi. Prije dvije godine logoped 
je zaposlen u Dječjem vrtiću i ugovorno je ustupljen školi na dan i pol i to je 
zadovoljavalo potrebe škole. Sredinom rujna ravnateljica vrtića obavijestila je da zbog 
povećanja opsega posla u dječjem vrtiću logoped ne može raditi u školi. 
Ministarstvo je odredilo zabranu otvaranja novih radnih mjesta, a trenutno  u školi ima 
25 učenika koji trebaju pomoć logopeda. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Obnova zemljišnih knjiga; od kada je Općinski sud u Zadru preuzeo sud u Pagu 
napravljeni su pomaci na bolje. U kolanu je ovih dana završena obnova i na ovu temu 
smo prošli tjedan bili na razgovoru sa predsjednicom suda u Zadru. 
Dakle, imali bi dvije komisije i zapisničara koji će raditi pet dana u tjednu, do sada je 
jedna komisija radila dva dana u tjednu. 
Grad je dao još jedan prostor i opremu za drugu komisiju i najkasnije 1. studenog 
startamo sa dvije komisije. 

2. Logoped; Grad sufinancirao roditeljima već duži niz godina posjete logopedu u 
Zadru,a prije dvije godine smo zaposlili logopeda u dječjem vrtiću. 
Na rebalansu ću predložiti sredstva za financiranje logopeda u školi. Nema dileme, 
Grad će pokriti troškove, a nadam se i da će Ministarstvo uskoro odobriti 
zapošljavanje. 

 
Vijećnik Robert Badurina  

1. Pozdravljam sanaciju divljih deponija prema Lunu; da li će se sanirati i deponija 
(zemlja - blato) koja se nalazi na putu prema Lunu i nakon svake kiše se nađe na cesti? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Vidio sam sada nakon kiše koji je to problem i predložio da se tamo napravi neka 
prepreka – zid da se zemlja zaustavi i mislim da ćemo na taj način rješiti ovaj problem. 

 
Vijećnik Albert Semenčić 

1. Stanovnici Škopaljske ulice u Novalji uputili su već prije zahtjev za regulacijom 
prometa, odnosno preusmjeravanje, što je s tim i da li će se što promijeniti? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Ovo je mali problem u usporedbi sa problemom ustroja prometa u Novalji. Studija je u 
izradi, a ovaj prijedlog uzimam u ozbiljno razmatranje. 
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Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je Verifikaciju  Zapisnika sa VI.  sjednice 
Gradskog vijeća održane 14. rujna  2016.g. 
Zapisnik sa VI. sjednice Gradskog vijeća verificiran je bez primjedbi. 
 
 
Utvrđivanje dnevnog reda: 
Predsjednica Vesna Šonje Allena konstatirala je da je dnevni red usvojen budući da do 
početka sjednice nije dostavljen ni jedan prijedlog za izmjenu i dopunu. 
 
 

D N E V N I    R E D 
  

1. Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije ukupnog razvoja Grada Novalje za razdoblje 
od 2016. do 2020. godine  

2. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u izgradnju 
vodoopskrbnog sustava Borovićevi stani. 

 
 
AD/1 Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije ukupnog razvoja Grada Novalje za 
razdoblje od 2016. do 2020. godine   
Uvodno obrazloženje za dokument Strategije ukupnog razvoja iznio je predstavnik izrađivača 
prof. Zdenko  Tomčić voditelj projekt ispred tvrtke Adria Bonus d.o.o. Poreč i upoznao 
vijećnike s načinom i procedurom izrade strategije te naglasio da je ovo dokument koji se 
može mijenjati i usklađivati. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca konstatirao je da smatra da su dobro naznačeni neki 
strateški projekti poput cestovne infrastrukture, upitao da li  se predviđa probijanje ceste 
rubnim dijelom novaljskog polja od lopatice do staronovaljske ceste, da li treba navesti u tekst 
strategije te upozorio na grešku na 76. strani  gdje umjesto Tovarnele (Lun) stoji Tovarnik i 
stavio primjedbu  na tekst koji na 46. strani prejudicira odluku o kojoj se još mora razgovarati  
i koja je u ovom trenutku otvoreno pitanje. 
Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je važnost usvajanja Strategije jer je to dokument koji je 
potreban da bi mogli aplicirati i kandidirati projekte kod EU fondova. 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 11 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova 
za i 1 (jednim) suzdržanim usvojilo 
 

 
Strategiju ukupnog razvoja Grada Novalje za razdoblje od 2016. do 2020. godine  

 
AD/2 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u izgradnju 
vodoopskrbnog sustava Borovićevi stani Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pomoćnica direktora JP Komunalije d.o.o. 
Novalja Mirjana Palčić i upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim bi se riješilo financiranje 
vodoopskrbe Borovićevi stani koji bi projekt kandidirali za sredstva EU fondova. 
Ovaj projekt je planiran prije i ima  kompletnu tehničku dokumentaciju i građevinsku 
dozvolu. Uz ovu suglasnost može se kandidirati za sredstva EU fondova.  
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Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika pa je  Gradsko vijeće sa 11 (jedanaest) glasova za donijelo  
 
 

Odluku o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u izgradnju  
vodoopskrbnog sustava Borovićevi stani 

 
 
 
Sjednica završena u 10,20 sati  
 
 
 
Referent za poslove Gradonačelnika                                               Predsjednica  
             i Gradskog vijeća                   Gradskog vijeća 
         

  
              Lucie Zubović     Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh.
    
 
 
 
Klasa: 021-05/16-01/18 
Urbroj: 2125/06-02/01-16-02 
Novalja, 10.  listopada 2016.  god. 

 
 
 
         

 
 
 
 
 


